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January 9, 2023  
 
 
Dear Warren Mott Community, 
 
Several hours after school started this morning, OK2SAY notified Warren Mott High School that 

they received an anonymous tip that a student posted a threat on Twitter directed at the school.  

Working with the Warren Police, our investigation could not substantiate anything specific, 

including whether or not the student attends the school.  Also, OK2SAY indicated that they could 

not locate anything on Twitter to substantiate the threat.       

Given the timing of when we received the information, the WCS Security & Crisis Management 

Team engaged the Warren Police who provided an increased presence at the school for the 

remainder of the day, and we cancelled all after school activities out of an abundance of caution.    

At no time did we have any information that this threat was credible, and I appreciate the 

continued support of the Warren Police. 

If you have any questions, please contact the school.   

Sincerely, 

 
Robert D. Livernois, Ph.D. 

Superintendent 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 

 

 عزيزي مجتمع وارن موت ، 

الثانوية بأنها تلقت   Warren Mott مدرسة OK2SAY بعد عدة ساعات من بدء المدرسة هذا الصباح ، أبلغت

موجها إلى المدرسة. من خلال العمل مع   Twitter معلومة مجهولة المصدر تفيد بأن طالبا نشر تهديدا على 

ا كان الطالب يذهب إلى المدرسة أم  شرطة وارن ، لم يتمكن تحقيقنا من إثبات أي شيء محدد ، بما في ذلك ما إذ

 .لإثبات التهديد Twitter إلى أنهم لم يتمكنوا من تحديد موقع أي شيء على  OK2SAY لا. أيضا ، أشار

للأمن وإدارة الأزمات بإشراك شرطة وارن التي وفرت  WCS نظرا لتوقيت تلقينا المعلومات ، قام فريق

وألغينا جميع أنشطة ما بعد المدرسة بدافع الحذر الشديدوجودا متزايدا في المدرسة لبقية اليوم ،  . 

لم يكن لدينا في أي وقت من الأوقات أي معلومات تفيد بأن هذا التهديد كان ذا مصداقية ، وأنا أقدر الدعم المستمر  

 .من شرطة وارن

 .إذا كان لديك أي أسئلة ، يرجى الاتصال بالمدرسة

 اخلاص 

 .روبرت د. ليفيرنوا ، دكتوراه 

 المشرف 

 


